
Protokół nr XLVII 

Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

 w dniu 23 sierpnia 2021  

 

Obrady rozpoczęto 23 sierpnia 2021 o godz. 07: 30, a zakończono o godz. 08: 30 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski przywitał burmistrza Gminy i Miasta Sławomira 

Chmielewskiego, radnego powiatu Grójeckiego Roberta Lipca, radnych, sołtysów 

przewodniczących zarządów komitetów osiedlowych oraz wszystkich mieszkańców. 

Następnie odczytał porządek sesji. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski otworzył XLVII Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zgłosił kandydaturę radnej Ireny Bogdan na sekretarza 

obrad. 

 

Głosowano w sprawie: ·powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny 

Bogdan za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: ·ZA (11) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, 

Grzegorz Michalski, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (4) ·Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Bogdan Sawicki  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2021-2027.  

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski powiedział, że w ubiegłym tygodniu podpisał umowę na 

wykonanie przebudowy drogi Gminnej L6.1 W związku z tym, że oferta zmieściła się w 

zamierzonej kwocie i trochę tych środków zostało jest prośba o przeniesieni ich na 

przebudowę boiska wielofunkcyjnego przy ZSO w Mogielnicy przy ulicy Nowomiejskiej. 

Zostały otwarte oferty a wpłynęły dwie oferty. Jena na kwotę około 1 700 000 zł druga na 

około 1 300 000 zł.  Procedujemy ofertę na 1 300 000 zł. Oferta zmieściła się w kwocie, jaką 

mieliśmy zarezerwowaną, ale zabrakło na inspektora nadzoru. W związku z tym z drogi na 

Wodzicznej przeniesiemy 25 000 zł, jeśli państwo przegłosujecie na budowę boiska na 

inspektora nadzoru. 



Przewodniczący Grzegorz Michalski poprosił o ponowne potwierdzenie kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-

2027.. ··Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu w budynku Urzędu 

Gminy i Miasta Mogielnica. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały 

 

  Radny powiatu grójeckiego Robert Lipiec powiedział, że realizując swoje zadania w 

powiecie poszedł po to, aby ułatwić życie mieszkańcom. Będąc niejednokrotnie w powiecie 

zauważył problem w wydziale komunikacji gdzie są duże kolejki i mnóstwo ludzkiej 

frustracji. Jego inicjatywą było utworzenie wydziału komunikacji w Gminie Mogielnica, co 

usprawniłoby pracę wydziału komunikacji oraz byłoby to z dużą korzyścią dla mieszkańców. 

Ponieważ nie musieliby jeździć kilkukrotnie do Grójca aby załatwiać formalności związanych 

z rejestracją pojazdu tudzież z prawem jazdy. Uważał to za wielką korzyść, aby taki wydział 

tutaj powstał, dlatego też z taką inicjatywą wyszedł. Warunki umowy negocjował między 

burmistrzem i starostą . Jedynym warunkiem utworzenia tego wydziału było nieodpłatne 

udostępnienie pomieszczenia dla wydziału. Pozostałe warunki dotyczące przystosowania 

pomieszczenie do wydziału komunikacji leżą po starostwa. Powiat będzie zatrudniał 

pracowników, wyposaży w sprzęt pomieszczenia, dostosuje do potrzeby wydziału a Gmina 



poza przekazaniem nieodpłatnym lokalu nie poniesie żadnych innych kosztów. Powiat ma 

takie same problemy jak gmina czyli niedofinansowanie oświaty jak również szpitali. Dlatego 

jedynym warunkiem było bezpłatne przekazanie pomieszczeń pod wydział komunikacji. 

Poprosił radnych o przegłosowanie tej uchwały. Przypomniał również, że zmieniły się 

przepisy dotyczące konieczności wyrejestrowywania pojazdów po ich sprzedaży, co również 

zwiększy ilość interesantów. Nie wyobraża sobie tego żeby wydział komunikacji w Grójcu 

przetrwał w takim samym stanie po dołożeniu nowych obowiązków. Ponownie zwrócił się do 

radnych o przegłosowanie tej uchwały dodając jeszcze, że czas gra istotną rolę. Wydział 

miałby zacząć działać od 1 stycznia 2022 roku, dlatego przegłosowanie uchwały w sprawie 

porozumienia pozwoli ze strony starostwa rozpocząć procedury dotyczące dostosowania 

pomieszczeń do potrzeb wydziału. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski podziękował za obszerne uzasadnienie jak również za 

inicjatywę. Inicjatywa ta poprawi życie mieszkańcom Mogielnicy. 

   Radny Stanisław Kępka zadał pytanie Panu Robertowi Lipcowi, dlaczego w umowie jest 

zapisana dzierżawa bez kosztów. Gmina też ponosi koszty i chciałaby jakąś kwotę uzyskać. 

Pomysł stworzenia fili wydziału komunikacji jest bardzo dobry tylko, dlaczego za dzierżawę 

pomieszczenia nie ma określonej kwoty na rzecz gminy? 

 

   Radny powiatu grójeckiego Robert Lipiec wyjaśnił, że bezpłatne użyczenie pomieszczenia 

dla powiatu było jedynym warunkiem. Wraz z Panem burmistrzem dokonaliśmy roszady 

pracowników opieki społecznej tak, aby teraz pomieścili się w dwóch lokalach zamiast 

obecnie zajmowanych trzech.. Gmina oczywiście poniesie jakieś koszty dotyczące 

ogrzewania czy też energii eklektycznej. Niezależnie czy to pomieszczenie byłoby puste to i 

tak będzie ogrzewane. Podkreślił ponownie, że jedynym warunkiem było udostępnienie 

lokalu bezpłatnie. Ta sprawa pozostaje do państwa rozmysłu i podjęcia decyzji. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu w budynku Urzędu Gminy 

i Miasta Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki , 

Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Kępka 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

6. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 
 

  Burmistrz Sławomir Chmielewski powiedział, że informował mieszkańców, że przebudowa 

ulicy Dziarnowskiej rozpocznie sie w sierpniu. Ze względu na problemy, jakie ma 



wykonawca na innej budowie przebudowa ulicy Dziarnowskiej rozpocznie się we wrześniu, 

co nie oznacza, że realizacja będzie opóźniona. Inwestycja powinna być w tym roku 

zrealizowana. Zaapelował do mieszkańców ulicy Dziarnowskiej, aby wyrazili zgody na 

wymianę przyłączy energetycznych do ich budynków. W ramach przebudowy ulicy 

Dziarnowskiej chcemy zamontować nowe oświetlenie uliczne. Wiele osób obecnie się 

zastanawia, z czym to się wiąże.  Dla Państwa z niczym się to nie wiąże z tym, że obecnie jest 

linia napowietrzna a będzie zamieniana na linię podziemną, co będzie oznaczało mniejszą 

awaryjność dostarczania energii elektrycznej. 

  Radny powiatu grójeckiego Robert Lipiec podziękował za podjęcie uchwały, co będzie 

największa korzyścią dla mieszkańców. 

 

7. Sprawy mieszkańców. 
 

Radny powiatu grójeckiego Robert Lipiec poinformował mieszkańców na temat dróg 

powiatowych,  mówił że zostały złożone wnioski do Polskiego Ładu o dofinansowanie dróg 

powiatowych i dotyczy to najbardziej zniszczonej drogi powiatowej relacji Mogielnica-

Popowice -Dobiecin i dalej w kierunku Błędowa, oraz kolejna droga Tomczyce-Gostomia. 

Aby móc zrealizować przebudowę tych dróg konieczne będzie pozyskanie środków 

zewnętrznych, ponieważ kosztorysy opiewają na wysokie kwoty i powiat bez wsparcia 

zewnętrznego nie będzie mógł zrealizować tych zadań. 

   Radny Jan Marciniak podziękował za inicjatywę powstania filii wydziału komunikacji w 

Mogielnicy. Zgłosił również, że po ostatnich opadach deszczu wymyło tłuczeń na jednej z 

dróg w Dziarnowie i poprosił o dowiezienie tłucznia przez ZGKiM. 

 

8. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołował      Sekretarz Obrad       Przewodniczący Obrad 

Grzegorz Frasoński                      Irena Bogdan   Grzegorz Michalski 


